
Doc. MUDr. Jan Mešťák CSc. podporuje rodinu. Matka může být příčinou rozporu!
NEROZHODUJE TO, JESTLI DĚTI PŮJDOU NA JEDNU

NEBO NA DRUHOU STRANU!
Svůj pohled na rodinu v krizi i na české sou-
dnictví nám poodhalil docent Jan Měšťák,CSc.
Zastihli jsme ho v hotelu Černý anděl na Staro-
městském náměstí v Praze. Je věcný, inspirativní:
Z hlediska poznání, které jsem měl, a to jako lékař,
jako táta, ale i jako člověk, který má rád přírodu a
krásy světa kolem, platí zásada, že mohu ztratit
všechno, co už jsem v životě získal. Jen když budou
zdravé a především i šťastné moje děti.
Čili zde je řečeno všechno. Na prvním místě jsou
děti, pak někde jsem já.... S dětmi souvisí rodina.
Když je šťastná rodina, jsou šťastné i děti.
Takže, ne vždycky se všechno asi v životě daří. Ale
základem je a musí být, vždycky štěstí našich dětí.
Pro ně je zase důležitý klid v rodině.
Cítím to jasně i proto, že nedělám jenom estetickou
chirurgii, ale i vážnou chirurgii. Byl jsem dětský chi-
rurg, všeobecný chirurg, také jsem pracoval na po-
páleninách. Poznal jsem i vrozené vady toho
nejhroznějšího lékařsky i lidsky známého stupně ....
Jeden významný pediatr se vyjádřil, že soudci ne-
rozlišují mezi dítětem a sousedovým plotem. Co si
vy o tomhle názoru lékaře a profesora myslíte?
Ono hrozně záleží jak na vztahu rodičů k dětem, tak
i na vztahu dětí k matce nebo otci. Já jsem si také pro-
šel určitou zkušeností... Pak jsem jasně vyhrál a děti
nakonec šly ke mně. Dneska už jsou dál, jsou vyso-
koškoláci, učí se dál, snaží se, jsou zkrátka úspěšní...

Zleva: Trenér a dietolog M. Cipra se svojí přítelkyní- Miss
2010 J.Válkovou a Doc. MUDr. Jan MĚŠŤÁK CSc., přední
plastický chirurg. Ti všichni měli “křtiny.” Nového maga-
zinu AGATA NICE. (FOTO: J .Louda )

Jenže, podle našich letitých zkušeností se české
soudy zájmem dětí často ohánějí jen formálně...
Pravděpodobně máte pravdu, že vždycky se přisuzuje
větší váha matce. Nezohledňují někdy, že je to třeba
zrovna matka, která dělá v rodině nepřízeň. Která je
hysterická, cholerická č i sobecká. Asi tak, jak mně
to kdysi otevřeně řekla i jedna paní soudkyně.
Ano, bývá v tom často vina manželky nebo té ženy.
Protože ona navíc, místo aby povýšila štěstí dětí na
nejvyšší hodnotu, tak dělá všechno proto, aby její
bývalý mužský byl nešťastný. Ale bohužel to pak od-
nášejí děti… Ale právě ty děti musí být určující.
Řekněme - co budou chtít děti, budu chtít já.
Nerozhoduje, jestli půjdou na jednu nebo na druhou
stranu, to je jedno. Většinou tu přisoudí dítě matce, a
přitom právě ta matka může být tou příčinou roz-
poru v manželství, a také toho neklidu, který tam je.
Je to velice zvláštní a zajímavé téma. Vždycky ale
platí, že bohatství života není to, co já beru jako za
své bohatství, ale to, co se týká těch mých bližních..

Doc.Jan Měšták CSc. ještě pro změnu s pu-
blicistou i autorem většiny zdejších
fotek PhDr.Josefem Loudou.

Slavní, úspěšní a veselí lidé nejsou jen virtuální realitou. Jenže,
takoví lidé musí obvykle pro splnění svých snů mnohé vykonat,
mít talent, a také lecos obětovat... (Foto: J.Louda)


